
साधारणसभाको बिषयसचुीमा हाम्रो असहमबि ककन? 

अखिल नेपाल फुटिल सघको आज बमबि २०८० फाल्गणु १४ गिे िय गररएको साधारणसभाको किषयसूची िय गनन 
एन्फा मखु्यालयमा फाल्गणु ३ गिे देिी ६ गिेसम्म केखन्िय कायनसबमबि िैठक सन्चालन भएको व्यहोरा अिगि नै छ। 
यस सम्िन्धमा किबभन्न बिषयमा घबनभिु छलफलहरु भएका बिए िर िहमुि सदस्यहरुको बनणनयमा असहमबि रहेको बियो। 
छलफल भएिा पबन बनणनयहरु भएका बिएन।यसमा महासखचि ज्यूले हाम्रो उपखस्िबिको हस्िाक्षरको दरुुपयोग गरी बनणनय 
भएको भबन बिषयसूची पेश गनुन भएकोमा हाम्रो गखम्भर असहमिी रहेको छ। 

१) िदुा न (ञ) (अ) आ.ि २०७९।०८० को लेिा पररक्षण प्रबििदेन । 

यस सम्िन्धमा कायनसबमबि छलफल भएको िर यसमा रहेका सम्पूणन कैकफयिहरुको बनराकरण नभए सम्म पास 
नगने भबनएकोमा यसलाई सोही रुपमा पेश गररएकोमा हाम्रो गखम्भर आपबि रहेको छ।  

१.१ चाईना केल्मी कम्पबन सग रु ५१,१४,८७० हजार रकम बलन ुपने हदुा हदैु कालोसचुीमा राख्न ुपने ठाउमा 
रु ६६ लाि रकम भकु्ताबन गररसककएको र सो रकम मा कुनै पबन छुट नबलई ककन कखम्िमा ३०% रकम सोझो 
भ्रष्ट्रचार गररएको। 

१.२ कुनै पबन प्रबियोबगिाको आम्दानी िचनको अनसुचुी सकहि सम्पूणन किकिरण पेश नगररएको।कायन सबमबिका 
िहमुि सदस्यले पटक पटक माग गदान पबन उपलब्ध नगराईएको। 

१.३ आि ७९।८० को कुनै पबन करको रकम हरु कर कायानलयमा जम्मा नगररएको।जम्मा TDS payable ८८ 
लाि भन्दा िढी रहेको र सो को १५% ब्याज र हजनना समेि बिने खजम्मेिारी कसले बलने हो?  

१.४ सोभेबनएर सप, खजम हल र कफटनेस सेन्टरको सम्पणुन काम नसकी पैसा परुा भकु्ताबन गररएको सािै भेररएसनको 
कुनै पबन कागजाि बिना िप रकम समेि भकु्ताबन भएको। 

१.५ आ.ि ०७६।७७ देखि कर चकु्ता नभएको र कुनै कारोिार नभएको सत्य शखक्त कप्रन्ट िाट िारम्िार भकु्तानी 
गररएको। 

१.६ बि नेशन कपको लागी राकष्ट्रय कटमलाई मनाङ होटलमा राख्न ेक्रममा भोजघरको कोटशेन बलएर राखिएको। 

१.७ िैक िािा कहसाि बमलान प्रत्येक मकहना गनुन पने भएिा पबन िाकषनक रुपमा एक पटक मात्र गने गररएको। 
 

२) िदुा न ठ) अ) संघको आबिनक बनयमािली र आबिनक कायनकिबध संशोधन प्रस्िाि ( बिन महले सकहि) 
यस सम्िन्धमा कायन सबमबि िैठकमा आबिनक सबमबि गठन पश्चाि सो सबमबिले ददएको सझुािको आधारमा कायन 
सबमबिमा छलफल गने सहमबि भएको िर कुनै छलफल र सहमबि किना सम्पणुन आिीक अबधकार महासखचि र 
कोषाध्यक्षमा बनकहि हनेु गरी पेश गररएको जानकारी गराउदछौ। यसले अझ आिीक अबनयबमििा िढाउने हाम्रो 
ठहर रहेको छ।आबिनक बिषयको बनबिगि बनयन्त्रण कायनसबमबिमा बनकहि हनु ुपनेछ भने्न हाम्रो ठहर रहेको छ। 

धन्यिाद। 

पनुश्चः एन्फाका किकृबि र समस्याहरुमा साधारण सभाका सदस्यज्यूहरुले गखम्भर रुपमा बलन ुहनेुछ भने्न हाम्रो 
किश्वास रहेको छ। हाम्रो अबभयान एन्फाको सदु्ढीकरण र नेपाबल फुटिलको बिकासको लागी िपाई हामी सिैले 
खजम्मेिारी बलन ुहनेुछ भने्न हाम्रो किश्वास रहेको छ। 

 

िररष्ठ उपाध्यक्ष- िीर ि िड्का 
उपाध्यक्ष- किराट जंग शाही, ददघन िहादरु केसी (कुमार)  

सदस्य- अबनल मल्ल,पेमा लामा,रकिन्ि चन्द,मबनश जोशी,रुपेश अबधकारी,भोजराज शाही,रमेश व्यन्जनकार 


